
 
 
 
 

Gemeenteraad Arnhem       

 
Bijeen op    

 

28 november 2018 

 

Ter bespreking van  

 

Motie vreemd aan de agenda 

 

Motie van  

 

 

Maarten Venhoek (D66)  

Leo de Groot (PvdD)  

Ine van Burgsteden (CDA) 

Gerrie Elfrink (SP)  

Titel motie   Bij wegenonderhoud eerst de fietspaden aanpakken 

Nummer  

Zaaknummer 

18M96 

De Raad, 

 

Gehoord de beraadslaging, 

 

Constaterende dat  

- De fiets voor vrijwel iedereen beschikbaar, bruikbaar, betaalbaar en vaak ook het 

snelste vervoermiddel in de stad is.  

- Arnhem veel fietsvriendelijker kan en moet zijn.  

- Het college in de jaren 2019-2022 een intensivering van het wegenonderhoud heeft 

begroot (resp. € 465.000, € 930.000, € 930.000 en € 930.000). 

- Er meerdere knelpunten voor fietsers zijn in Arnhem die om een snelle oplossing vragen  

- Er meerdere fietspaden zijn die de laatste jaren nog zijn uitgevoerd in tegels en niet in  

asfalt zoals in de nota “nieuwe verbindingen nieuwe fietsers” is afgesproken 

 

Overwegende dat  

- Dat stimulering van het fietsgebruik een goede infrastructuur vereist die uitnodigt om de 

fiets te gebruiken. 

- Het fietsgebruik een positieve bijdrage levert aan de gezondheid van de inwoners 

- Het fietsgebruik als alternatief voor de auto een positieve bijdrage levert aan de 

verbetering van de luchtkwaliteit. 

 

 



 

Draagt het college op: 

- Bij het onderhoud aan wegen en fietspaden prioriteit te geven aan allereerst fietspaden 

en daarna wegen met gemarkeerde fietsstroken 

- De raad voor het einde van 2018 een overzicht met daarin de prioriteitsvolgorde te 

geven van de wegen welke in 2019 en 2020 worden onderhouden. 

 

 

en gaat over tot de orde van de dag 

 

Maarten Venhoek (D66) 

Leo de Groot (PvdD) 

Ine van Burgsteden (CDA) 

Gerrie Elfrink (SP) 

 


